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Pani
Elżbieta Sobiech
Dyrektor Szpitala Powiatowego 
w Nowym Mieście Lubawskim Sp. z o. o.

Jako pracownicy Oddziału Wewnętrznego Szpitala Powiatowego w Nowym 
Mieście Lubawskim Sp. z o. o. zwracamy się do Pani z ogromnym 
szacunkiem i zaniepokojeniem w sprawie nieprawidłowości, które zaistniały 
na oddziale w ostatnim czasie. Pragniemy podzielić się naszymi 
obserwacjami oraz zgłosić pewne działania, które naszym zdaniem wymagają 
Pani uwagi i interwencji. Chcielibyśmy zaznaczyć, że naszym celem jest 
zapewnienie jak najlepszej opieki pacjentom oraz utrzymanie wysokich 
standardów pracy na Oddziale. Niestety ostatnio zauważyliśmy kilka kwestii, 
które .wymagają pilnego rozwiązania, a mianowicie:

1. Istnieją problemy z efektywną komunikacją między personelem 
a kierownictwem, często pojawiają się niejasności co do procedur 
i decyzji, co wpływa negatywnie na naszą pracę i organizację zadań; 
występuje problem z ułożeniem grafiku

2. Atmosfera na oddziale stała się napięta, co utrudnia współpracę 
i wpływa na morale personelu. Zdarzają się sytuacje, które powodują 
poczucie frustracji i niepokoju wśród pracowników; dochodziło do 
sytuacji, podczas których Dyrektor ds. lecznictwa Anna Świca 
- Nieścierewicz zwracała' się podnifesibnym głosem do personelu 
przy pacjentach, jak również kierowała w stosunku, do personelu 
niestosowne uwagi, co nie powinno mieć miejsca; nadto zdarzało się, 
że wymieniona bez uzasadnionych powodów fotografowała porządek 
na szpitalnym korytarzu, a także polecała wykonywać takie zdjęcia 
innym pracownikom

3. Obserwujemy nieefektywne wykorzystanie zasobów oraz braki 
w planowaniu działań, w tym zatrudnianie kolejnych pracowników 
przy słabej kondycji finansowej Szpitala; mimo potrzeby ograniczenia 
budżetu w ciągu ostatniego miesiąca podpisano umowę z zewnętrzną 
firmą informatyczną (informatyk zatrudniony dotychczas na tym 
stanowisku doskonale radził sobie z nałożonymi na niego obowiązkami
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oraz terminowo i planowo wykonywał swoje zadania ); został 
zatrudniony także audytor, którego danych personalnych pracownicy 
dotychczas nie poznali; na spotkaniu związków zawodowych, które 
miało miejsce w dniu 12.01.2024 r. Dyrektor ds. lecznictwa Anna 
Świca-Nieścierewicz oświadczyła, że zatrudniła także osobę zajmującą 
się tworzeniem projektów unijnych, a także prawnika z Warszawy - 
Annę Płotkowską.

Jednocześnie prosimy o udzielenie informacji, jak przebiegała procedura 
przyjęcia na stanowisko Dyrektora ds. lecznictwa Anny. - Świcy 
- Nieścierewicz, czy wymieniona została zatrudniona z czyjegoś polecenia 
oraz jakie posiada wykształcenie, a tym samym, czy wymieniona posiada 
kompetencje do zajmowania stanowiska Dyrektora ds. medycznych.

Zwracamy się z prośbą o podjęcie działań w celu analizy sytuacji 
oraz wprowadzenia odpowiednich korekt, a także udzielenia odpowiedzi 
na pytania nurtujące pracowników. Naszym celem jest współpraca w dążeniu 
do poprawy sytuacji na Oddziale.

Prosimy o pisemne ustosunkowanie się do zgłoszonych zarzutów 
w terminie 7 dni od otrzymania niniejszego pisma.

Z poważaniem

pracownicy oddziału wewnętrznego

Do wiadomości:
1. w/wym
2. Starosta Powiatu Nowomiejskiego
3. Związek zawodowy pielęgniarek i położnych
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